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متن پرسش

سلام استاد: ما چند سالی هست که ازدواج کردیم ولی بچه دار نمیشیم. خانومم پیشنهاد میده میگه

بریم از بهزیستی یه بچه بیاریم. ولی با توجه به اثر بسیار مهم نطفه در آینده فرد و با توجه به اینکه

وضعیت والدین این بچه ها نا مشخصه، می خواستم نظر شما رو بدونم آیا ما این کار رو بکنیم یا نه و

لطفا نظر کلی خودتون در رابطه با این موضوع رو هم بفرماد. خیلی ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بد نیست با نیّت خیر، کودک بیسرپرستی را در پوشش تربیتی خود قرار

دهید. به هر حال فطرت انسان پاک است و إنشاءاالله خدا کمک میکند. موفق باشید


